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Από το υπ’ αριθ. 19/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 604/2012                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έκφραση γνώμης του Δ.Σ. για α)τις εξελίξεις στο 
Πρόγραμμα «Εναρμόνιση οικογενειακής και 
επαγγελματικής ζωής» και β) την προοπτική των 
Προγραμμάτων «Βοήθεια στο Σπίτι» και «Κατ’ οίκον 
φροντίδας ηλικιωμένων». 

 
         Σήμερα 22 Οκτωβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
18-10-2012 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον 
Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 
67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 
12)Λ.Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 
15)Χ.Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου, 
18)Π.Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ.Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 
27)Α. Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βασιάδης, 
30)Β.Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 
33)Κ.Παναγιωτίδης, 34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 
36)Ι.Σοφρόνωφ, 37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Ι.Αγγέλογλου. 

Κ. Συμεωνίδης, Γ. Σουμπέκας, 
Σ.Κουμτσίδης 

    Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                            Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Η.Σοφιανίδης,  Α. Βοργιαζίδου, 
Ε.Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου,     

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, 
Α.Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. 
Τσανασίδης, Ι.Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Χ.Γαϊτάνου, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Θ.Κορωνάς και αποχώρησε ο κ. Λ.Πουλασουχίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 591/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Γ.Κάκαρης και 
Κ.Κοστογλίδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 593/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης και Κ.Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 595/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Τσιούντας και αποχώρησε ο 
κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Α.Γκαμπέσης, 
Ν.Μωυσιάδης, Π.Τσαπαρόπουλος, Χ.Τσιούντας, Α.Παπαδόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 605/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
8)  Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 609/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 616/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 623/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Βασιάδης.  



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 39ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 

υπόψη του συμβουλίου το από 18-10-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη,  που έχει ως εξής: 
Θέτουμε υπόψη σας τα με αριθ. πρωτ. 2184/18-10-12 και 2183/18-10-12 έγγραφα του 
προέδρου του Ν.Π. με την επωνυμία «Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, Αλληλεγγύης, 
Αθλητισμού Παιδείας  & Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας» και δ.τ. «ΚΑΠΑ» 
σχετικά με:  
α) τις εξελίξεις στο Πρόγραμμα «Εναρμόνιση οικογενειακής και επαγγελματικής ζωής» 
(Το πρόγραμμα ‘Εναρμόνιση Οικογενειακής και επαγγελματικής Ζωής» είναι  μία δράση 
του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Ανάπτυξη Ανθρώπινου Δυναμικού» του Υπουργείου 
Εργασίας  και Κοινωνικής Ασφάλισης, που συγχρηματοδοτείται από το Ευρωπαϊκό 
Κοινωνικό Ταμείο στο πλαίσιο του ΕΣΠΑ. Μέσω του προγράμματος χιλιάδες μητέρες έχουν 
τη δυνατότητα να λάβουν δωρεάν υπηρεσίες παιδικής φροντίδας στους παιδικούς σταθμούς 
και στα Κέντρα δημιουργικής απασχόλησης για παιδιά 5-12 ετών και για ΑμεΑ) και  
β) την προοπτική των Προγραμμάτων «Βοήθεια στο Σπίτι» και «Κατ’  οίκον φροντίδας 
συνταξιούχων» (και ειδικότερα επί των κριτηρίων και της διαδικασίας επιλογής 
ωφελουμένων που ορίζονται με την αριθ. Γ99/6 / 1-10-2012 πρόσκληση συνταξιούχων – 
δικαιούχων για ένταξη στο πρόγραμμα ΄΄κατ  ́οίκον φροντίδας συνταξιούχων ΄΄ , του Ι.Κ.Α. 
– ΕΤΑΜ)και παρακαλείται το συμβούλιο να εκφράσει τη γνώμη του σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Περιορίζονται με όλες αυτές τις περικοπές οι εξυπηρετούμενοι 

συμπολίτες μας, που έχουν τεκμηριωμένα τεράστιες ανάγκες και οι οποίοι θα μείνουν στο 
έλεος του Θεού, καθώς μιλάμε κυρίως για μοναχικούς ανθρώπους που μέσα σε αυτή την 
κρίση θα μείνουν χωρίς τη δική μας υποστήριξη μέσω των προγραμμάτων, που τόσα χρόνια 
λειτουργούσαν χωρίς προβλήματα. 

Το ίδιο συμβαίνει στο πρόγραμμα «Εναρμόνιση οικογενειακής και επαγγελματικής 
ζωής», στο οποίο τα χρήματα που σε δεύτερη φάση διατέθηκαν, αντί να ωφελήσουν 
γυναίκες με εισόδημα 5-7.000€, ευνοούν γυναίκες που δεν εργάζονται και έχουν 
πολλαπλάσιο εισόδημα και τους ιδιωτικούς παιδικούς σταθμούς των Αθηνών, προκειμένου 
να υπάρχει ισονομία, γιατί η περιφέρεια αρκετά είχε «σηκώσει κεφάλι» σε αυτά τα 
προγράμματα κι είχε πολλούς περισσότερους δικαιούχους και για τους παιδικούς σταθμούς 
και στο πρόγραμμα «Βοήθεια στο σπίτι». 

Τσαβδαρίδης: Αυτές οι δομές αποδείξανε με τη δραστηριοποίησή τους ότι 
προσφέρανε πάρα πολλά πράγματα, σε ομάδες ατόμων που πραγματικά είχαν ανάγκη 
φροντίδας και υποστήριξης. Είναι πολύ σημαντική η ανάγκη συνέχισης των προγραμμάτων 
αυτών.  

Με τα όρια που μπαίνουν τώρα, κυριολεκτικά αποψιλώνεται η χρηστικότητα των 
προγραμμάτων αυτών για μια μεγάλη ομάδα συμπολιτών μας. 

Νομίζω ότι δεν πρέπει να συμβεί κάτι τέτοιο. Θα πρέπει να παραμείνουν τα όρια ως 
είχαν κι αν είναι δυνατόν να διευρυνθούν τα όρια, ώστε να μετέχουν στα προγράμματα όσο 
το δυνατόν περισσότερα άτομα. 

Επίσης ένα άλλο σοβαρό ζήτημα προκύπτει από τους εργαζομένους στα 
προγράμματα αυτά. Οι εργαζόμενοι που προσφέρουν τις υπηρεσίες τους και αμείβονται, αν 
σταματήσουν αυτά τα προγράμματα, θα έχουν πρόβλημα επιβίωσης, καθώς θα είναι άνεργοι. 
Είναι κάτι που θα πρέπει να το εξετάσουμε σοβαρά ως Δ.Βέροιας.  

Συμφωνώ με την εισήγηση και βεβαίως έτσι πρέπει να συμβαίνει. Σε περιόδους 
δύσκολες, όπως είναι η σημερινή, θα πρέπει όσο το δυνατό περισσότεροι άνθρωποι να έχουν 
πρόσβαση σε τέτοια προγράμματα κι οι εργαζόμενοι στα προγράμματα να διασφαλίσουν την 
εργασία τους, για να μπορούν να ζουν και τις οικογένειές τους. 

Σοφρόνωφ: Δεν ξέρω αν έχει ιδιαίτερη αξία αυτό που θα πω, αλλά λυπάμαι 
πραγματικά που τα έδρανα των συμβούλων άδειασαν.  

Πρόεδρος: Θα επανέλθουν σύντομα κ. Σοφρόνωφ. 
Σοφρόνωφ: Δε μέμφομαι κανένα. Έχουν δικαίωμα να ξεκουραστούν και να κάνουν 

διάλειμμα. Το συγκρίνω όμως με το προηγούμενο θέμα που συζητούσαμε κι εδώ, που αφορά 
κοινωνικές δομές, για τις οποίες πολύς λόγος και πολύ νερό ρίχνεται στο μύλο σε όλες τις 
συνεδριάσεις, θα περίμενα μία μεγαλύτερη ευαισθησία. 



Επειδή εδώ πρέπει να πούμε αλήθειες συνάδελφοι και κανείς δε μπορεί να λέει ότι δε 
γνωρίζει, δεν άκουσε, δεν ξέρει για εξαγγελίες που έχουν γίνει. Βλέποντας την εισήγηση του 
κ. Παυλίδη για τα προγράμματα, καταλαβαίνω ότι γίνεται μια καλή προσπάθεια καταγραφής 
των προβλημάτων που αφορούν δυο κοινωνικές δομές. Καταγράφονται όμως αποκλειστικά 
τα προβλήματα. Θα μπορούσα εγώ π.χ. να αναφέρω άλλα πράγματα αρνητικά επιπρόσθετα 
και στα δυο προγράμματα. 

Δεν καλύπτονται με τις υπάρχουσες δομές οι ανάγκες που υπάρχουν, ούτε σε 
βρεφονηπιακούς σταθμούς, ούτε για το πρόγραμμα «Βοήθεια στο σπίτι».  

Οι άνεργοι, οι ανασφάλιστοι, που πληθαίνουν με γεωμετρική πρόοδο κάθε μέρα, δε 
μπορούν να συμμετέχουν στα προγράμματα αυτά.  

Το στάδιο που περνάμε είναι μεταβατικό, γιατί γίνεται προσπάθεια στησίματος 
κοινωνικών συνεταιριστικών επιχειρήσεων πλέον που θα μπορούν να φτιάχνουν οι 
εργαζόμενοι για την κάλυψη αυτών των αναγκών. Ανοίγει λοιπόν ο δρόμος στους 
εργολάβους, που θα μπορούν να είναι πάροχοι, να παίρνουν τα προγράμματα και να 
πληρώνουν με ελάχιστα χρήματα τους εργαζομένους. 

Όλα αυτά μας οδηγούν στο συμπέρασμα ότι οι δομές αυτές εξαντλούνται κι η δική 
μας πρόταση κινείται στον αντίποδα. 

Σήμερα μπορούμε να ικανοποιήσουμε ελάχιστους από αυτούς που έχουν ανάγκη. 
Όσο θα βαθαίνει η κρίση, οι ανάγκες θα είναι περισσότερες, Άρα θα απαιτούνται από τους 
ωφελούμενους να χρυσοπληρώνουν για πολλοστή φορά για υπηρεσίες που έχουν ήδη 
χρυσοπληρώσει από τη φορολογία τους και τις εισφορές τους. 

Εμείς λοιπόν λέμε ότι σε αυτή την κρίσιμη περίοδο για τα λαϊκά στρώματα δεν 
πρέπει να πηγαίνουμε με τη λογική των φτιασιδωμάτων και των μερεμετιών. Θα πρέπει να 
διασφαλιστεί η εργασία των απασχολούμενων στα προγράμματα αυτά, να επεκταθούν τα 
προγράμματα αυτά και να είναι υπό την αποκλειστική ευθύνη του κράτους, με ότι αυτό 
συνεπάγεται από κρατική χρηματοδότηση, κατάργηση των τροφείων και κατάργηση των 
εισφορών των εργαζομένων, προκειμένου να έχουν μια υποτυπώδη (θα πω εγώ) περίθαλψη.  

Βρισκόμαστε μπροστά σε ένα κρίσιμο σταυροδρόμι. Ή αποδεχόμαστε ότι η 
κυβέρνηση μας επιβάλλει, ή διεκδικούμε μαζί με τους εργαζόμενους άλλες λύσεις.  

Μελιόπουλος: Ας δούμε λιγάκι ποια είναι η πραγματικότητα σήμερα. Γύρω στις 
50.000 παιδιά έμειναν έξω από το πρόγραμμα των παιδικών σταθμών, εργαζόμενοι που 
υποαμείβονται και επιπλέον έχουν φορτωθεί με 30-40 παιδιά ο καθένας με αποτέλεσμα να 
φυλάνε τα παιδιά χωρίς να προσφέρουν καμιά εκπαίδευση προσχολικής αγωγής. 

Όσον αφορά την προοπτική του προγράμματος «Βοήθεια στο σπίτι» έχει ενδιαφέρον 
να παραθέσουμε ορισμένα στοιχεία. Σύμφωνα με τα στοιχεία του υπουργείου, ωφελούνται 
γύρω στις 60.000 άτομα, με τους εργαζόμενους στα προγράμματα να τους ανεβάζουν στα 
120.000 άτομα. Φανταστείτε ότι οι άνθρωποι στην Ελλάδα άνω των 65 ετών είναι περίπου 
2.500.000 και το 27% ζει κάτω από το όριο της φτώχειας. Καταλαβαίνετε πόσα άτομα 
μένουν εκτός προγράμματος με έναν απλό υπολογισμό.  

Επιπλέον και συνεπεία της καπιταλιστικής οικονομικής κρίσης οι άνθρωποι που 
χρειάζονται τέτοιες κοινωνικές δομές, πολλαπλασιάζονται με γοργούς ρυθμούς. Το 
πρόγραμμα «Βοήθεια στο σπίτι» μετατρέπεται σε «Κατ’ οίκον φροντίδα συνταξιούχων» με 
πιο αυστηρές προϋποθέσεις.  

Έχουμε και την εισήγηση του Δήμου που προτείνει τροποποιήσεις. Τι προσφέρουν 
αυτές οι τροποποιήσεις; Δίνουν τη δυνατότητα να ενταχθούν κι άλλα άτομα στο πρόγραμμα; 
Ας το δεχτούμε ότι είναι έτσι. Πως όμως θα διασφαλιστεί η δουλειά των εργαζομένων στο 
«Βοήθεια στο σπίτι»;  

Είναι ξεκάθαρο ότι δε θα υπάρχουν εργαζόμενοι μετά από 3-4 μήνες στο πρόγραμμα 
αυτό. Επιπλέον το πρόγραμμα «Κατ’ οίκον φροντίδας συνταξιούχων» χρηματοδοτείται εξ 
ολοκλήρου από εισφορές εργαζομένων σε όλα τα ταμεία. Πληρώνουμε τόσους φόρους και 
εισφορές για να έχουμε ημερήσια φροντίδα μετά τα 78 έτη, όταν το προσδόκιμο ζωής είναι 
77 έτη, αφού πεθάνουμε δηλαδή.  

Σε κάθε περίπτωση, τα μερεμέτια που προτείνει η Δημοτική αρχή δε λύνουν κανένα 
πρόβλημα. Έχει δίκιο η κ.Σοφρόνωφ. Να σταματήσει η κατρακύλα και να προτείνουμε άλλα 
πράγματα, κάτι που σας ζητούμε σχεδόν σε κάθε συνεδρίαση του Δ.Σ. 

Δήμαρχος: Να εξηγήσω ότι αυτό το θέμα έρχεται στο Δ.Σ. για να ενισχύσουμε τη 
φωνή της ΚΕΔΕ που θα ξαναπάρει αύριο απόφαση στη συνεδρίασή της. 



Παυλίδης: Το ένα θέμα είναι η μεθόδευση που έγιναν περικοπές κονδυλίων για εμάς 
και δόθηκαν στην Αθήνα, Ας μη μας περνούν για μαμελούκους στην επαρχία, δίνοντας 
30.000.000€ στην Αθήνα και 9.000.000€ σε όλη την υπόλοιπη Ελλάδα. Ενώ είχαμε 
υπογράψει για μια διετία, μας «κόψανε» και μας υποχρεώσανε να υποβάλλουμε πάλι χαρτιά. 
Είχαμε υπογεγραμμένη σύμβαση.  

Αν δεν υπάρχουν ηλικιωμένοι, πως θα διατηρήσουμε το προσωπικό; Ενώ υπάρχουν 
περιστατικά από την Περιφέρεια και την ΕΕΤΑΑ, πληρώνει μόνο η ΕΕΤΑΑ. Συνεχίζουμε 
να έχουμε τα περιστατικά της Περιφέρεια χωρίς να πληρωνόμαστε. Η ΕΕΤΑΑ έχει 260 
περιστατικά και η Περιφέρεια 300. Αύριο, με τα κριτήρια που θέτει το ΙΚΑ, θα μείνουν 
μόνο 30. Δε μπορούμε να έχουμε και 30 άτομα προσωπικό.  

Πρέπει λοιπόν να πάρουμε θέση. Πως θα δικαιολογήσουμε το προσωπικό; Υπάρχει 
απαξίωση του προγράμματος.  

Αν του χρόνου σταματήσει ένα από τα δυο προγράμματα, εμείς πρέπει να βρούμε 
τρόπους για να επιβιώσει το Ν.Π. Δε μπορεί να έχει μόνο μισθοδοσίες.  

Πρέπει να καταγγελθούν οι μεθοδεύσεις και να πάρουμε θέση. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος.   
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 18-10-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Τα με αρ. πρωτ. 2183 και 2184/ 18-10-2012 έγγραφα του Προέδρου του Ν.Π. με το 
διακριτικό τίτλο «ΚΑΠΑ». 
3.- Την υπ’ αριθ. Γ99/6/1-10-2012 πρόσκληση συνταξιούχων-δικαιούχων για ένταξη στο 
πρόγραμμα «Κατ’ οίκον φροντίδας συνταξιούχων» του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ.   
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Εκφράζει τη μη σύμφωνη γνώμη του στην προσπάθεια απαξίωσης των 
προγραμμάτων: 

Α) «Εναρμόνιση οικογενειακής και επαγγελματικής ζωής», με την χωρίς τεκμηρίωση 
διάθεση της συντριπτικής πλειοψηφίας των συμπληρωματικών πόρων στην Περιφέρεια 
Αττικής, που είχε ως αποτέλεσμα χιλιάδες μητέρες και παιδιά με αυξημένες κοινωνικές 
ανάγκες να μείνουν εκτός τους προγράμματος. 

Β) «Κατ’ οίκον φροντίδας συνταξιούχων», μέσω της υπ’ αριθ. Γ99/6/1-10-2012 
πρόσκλησης συνταξιούχων-δικαιούχων για ένταξη στο πρόγραμμα «Κατ’ οίκον φροντίδας 
συνταξιούχων» του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, που θέτει πολύ αυστηρά κριτήρια ένταξης στο παραπάνω 
πρόγραμμα. 

Η Ελληνική Πολιτεία έχει την ηθική υποχρέωση να αναβαθμίσει και να επεκτείνει το 
Πρόγραμμα ««Βοήθεια στο Σπίτι» μέσω της εφαρμογής του Προγράμματος «Κατ’ οίκον 
φροντίδας συνταξιούχων», έτσι ώστε η Τοπική Αυτοδιοίκηση να εξακολουθήσει να 
προσφέρει υπηρεσίες πρόνοιας και φροντίδας στις ευπαθείς ομάδες πληθυσμού, χωρίς 
αποκλεισμούς. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  604/2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Η. Σοφιανίδης  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-12-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


